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Zápis č. 2 

ze zasedání zastupitelstva Obce Ondřejov 

konaného dne 3. 12. 2018 
 

 

Přítomni: 

Beránek Václav 

Brabec Josef 

Brilová Romana 

Chadzitaskos Goce 

Keclík Martin 

Kölblová Jaroslava 

Kvapil David 

Lanzendörfer Josef 

Macháček Martin 

Padevět Martin 

Preislerová Štolcová Kateřina 

Šafra Jan 

Vávra Pavel 

Vomáčková Vratislava 

Zámyslický Vladimír 

 

Hosté: 9 

 

Místo jednání: Obecní úřad Ondřejov, Choceradská 62 

 

Při zahájení bylo přítomno 13 členů zastupitelstva obce. 

Jednání bylo zahájeno v 18,00 hodin. 

 

 

1. Zahájení 

Jednání zahájil dosavadní starosta Vladimír Zámyslický a konstatoval, že zastupitelstvo je 

usnášeníschopné. 

 

 

2. Složení slibu a předání mandátů 

Dosavadní starosta obce V. Zámyslický požádal p. Macháčka Martina a Keclíka Martina nově 

zvolené zastupitele o složení zákonem stanoveného slibu. Po přečtení textu slibu každý zastupitel 

pronesl slovo „slibuji“ a podpisem pod písemný text potvrdil složení slibu. Každý zastupitel obdržel 

od dosavadního starosty osvědčení o zvolení členem zastupitelstva. 

 

3. Schválení programu, volba ověřovatelů 

Program jednání: 

 

1) Zahájení 

2) Složení slibu a předání osvědčení o zvolení členem zastupitelstva obce 

3) Schválení programu, volba ověřovatelů 

4) Plnění úkolů z minulého zastupitelstva 

5) Pozemek p.č. 235/4, k.ú. Ondřejov u Prahy 

6) ZŠ - informace 

7) Nařízení vlády č. 202/2018 Sb. výše odměn zastupitelů 
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8) Rozpočtové opatření 

9) Rozpočtové provizorium 

10) Osadní výbory 

11) Územní plán 

12) Diskuze a různé 

 

Hlasování o programu jednání: 

Pro –            13  

Zdržel se  –    0 

Proti  –           0 

Program jednání byl schválen. 

 

Volba ověřovatelů: 

Za ověřovatele zápisu byli navrženi Macháček Martin a Preislerová Štolcová Kateřina 

 

Hlasování: 

Pro –               11 

Proti –               0 

Zdržel se –        2 

Ověřovatelé byli schváleni. 

 

18:15 – přišel Kvapil David 

 

4. Plnění úkolů z minulého zastupitelstva 

 

V. Zámyslický uvedl seznam splněných úkolů  

- Brilová Romana přidána na do seznamu zastupitelstva k odesílání hromadných emailů;  

- Beránek Václav byl navržen do školské rady;  

- výše odměn 300 ,- Kč členů zastupitelstva se vyplácí od 11/2014;  

- na webových stránkách zveřejněn seznam členů zastupitelstva a pozvánka na zastupitelstvo. 

 

Zveřejnění seznamu členů zastupitelstva v Ozvěnách – úkol trvá 

 

5. Pozemek p.č. 235/4, k.ú. Ondřejov u Prahy 

V. Zámyslický seznámil členy zastupitelstva s žádostí vlastníka sousedního pozemku o koupi 

obecního pozemku, tento pozemek je užíván výhradně žadatelem jako přístupová cesta. Rada obce 

doporučuje zastupitelstvu prodej za cenu 850 Kč/1m2.  

V. Zámyslický dal hlasovat o souhlasu zastupitelstva s vyvěšením záměru prodeje pozemku p.č. 

235/4, k.ú. Ondřejov u Prahy za cenu 850,- Kč/1m2. 

 

Hlasování: 

Pro –  14 

Proti -  0    

Zdržel se -  0 

 

6. ZŠ – informace 

V. Zámyslický informoval o výsledku konkurzu na ředitele svazkové školy. Celkem 4 uchazeči, 

konkurzní komise zřizovateli doporučila jmenovat do funkce ředitelky ZŠ Mgr. Evu Štosovou. 

Rada svazku následně rozhodla o jmenování Mgr. Evy Štosové, ke dni 1. 1. 2019. 

 

P. Vávra – dostal informaci, že manželé Rovenský (M. Rovenský – dosavadní ředitel školy, paní 

Rovenská – učitelka ZŠ) chtějí opustit školu ještě před skončením školní roku 2018/2019, vyslovil 
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obavu, že odchod dvou učitelů by mohl mít fatální dopad na chod školy. V. Zámyslický potvrdil, že 

i jeho Mgr. Rovenský informoval, že po odchodu z funkce nebude dále pokračovat jako 

zaměstnanec školy, o odchodu manželky pan Rovenský neinformoval. 

 

V. Vomáčková – dotaz – proč nebyl konkurz proveden v květnu 2018 nebo až v květnu 2019. 

V. Zámyslický uvedl, že toto rozhodnutí rady svazku vycházelo z několika okolností, zejména 

školská právnická osoba, jejíž ředitel byl vybírán, vznikla až 30. 8. 2018, současně bylo cílem, aby 

byl ředitel jmenovaný na základě výsledků konkurzu co nejdříve. 

   

7. Nařízení vlády č. 202/2018 Sb. výše odměn zastupitelů 

V. Zámyslický seznámil členy zastupitelstva s nařízením vlády č. 202/2018 Sb., kterým se mění 

parametry odměňování zastupitelů. Po diskusi byly navrženy, následující výše odměn pro 

neuvolněné zastupitele, členy výborů a komisí: 

 

Návrh usnesení: 

1) Zastupitelstvo obce Ondřejov v souladu s § 72 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. n) zákona o obcích 

stanoví odměny za výkon jednotlivých funkcí neuvolněných členů zastupitelstva takto: 

 

starosta                                       32.829 Kč, 

 

Hlasování: 

Pro – 13 

Proti – 0 

Zdržel se – 1 

 

místostarosta                              15.000 Kč, 

 

Hlasování: 

Pro – 13 

Proti – 0 

Zdržel se - 1 

 

člen rady                                        5.000 Kč, 

 

Hlasování: 

Pro – 10 

Proti – 0 

Zdržel se - 4 

 

předseda výboru nebo komise        1.000 Kč 

 

Hlasování: 

Pro – 14 

Proti – 0 

Zdržel se - 0 

 

člen výboru nebo komise                    700 Kč, 

 

Hlasování: 

Pro – 14 

Proti – 0 

Zdržel se - 0 
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člen zastupitelstva bez dalších funkcí     500 Kč  

 

Hlasování: 

Pro – 11 

Proti – 2 

Zdržel se - 1 

 

2) Zastupitelstvo obce Ondřejov v souladu s § 74 odst. 3 a § 84 odst. 2 písm. n) zákona o obcích 

stanoví, že při souběhu výkonu dvou či více funkcí se odměna neuvolněnému členovi zastupitelstva 

obce poskytne jako součet tří odměn stanovených pro jednotlivé funkce, upravené v § 74 odst. 3 

zákona o obcích [člen rady, předseda výboru nebo komise, člen výboru nebo komise]. 

 

3) Zastupitelstvo obce Ondřejov v souladu s § 72 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. n) zákona o obcích 

stanoví, že odměny za výkon funkce neuvolněného člena zastupitelstva dle tohoto usnesení se 

budou poskytovat od 1. 1. 2019. V případě nastoupení náhradníka na uvolněný mandát bude 

odměna náležet ode dne složení slibu. V případě personální změny v obsazení jednotlivých funkcí, 

tj. v případě nového zvolení do funkce (starosty, místostarosty, předsedy výboru, předsedy komise, 

člena výboru, člena komise) bude odměna náležet ode dne zvolení do této funkce. 

 

Hlasování: 

Pro – 15 

Proti – 0 

Zdržel se - 0 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

8. Rozpočtové opatření 

V. Zámyslický zastupitele seznámil s rozpočtovým opatřením č. 5 (bylo rozesláno v podkladech), 

změny jsou zejména na příjmové straně rozpočtu (např. zohlednění skutečného výběru daní, 

přerozdělení podílů ve svazku obcí Region jih), na výdajové straně je změna pouze v § 3111, která 

je vynucena zejména „průtokem“ dotací MŠ přes účty obce. 

 

Hlasování: 

Pro – 14 

Proti – 0 

Zdržel se -   0 

Rozpočtové opatření bylo přijato. 

 

9. Rozpočtové provizorium 

V. Zámyslický seznámil zastupitele s důvody návrhu rozpočtového provizoria na rok 2019 a nechal 

hlasovat o usnesení tohoto znění: 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové provizorium na rok 2019 dle následujících podmínek: 

 

1) rozpočtové provizorium obce Ondřejov se schvaluje za účelem zabezpečení nutných 

výdajů spojených se zajištěním chodu obecního úřadu a obce, přičemž bude kladen 

důraz na hospodárnost a efektivní vynakládání rozpočtových prostředků, 

2) obec poskytuje příspěvek vlastním příspěvkovým organizacím ve výši příspěvku 

poskytnutého v daném období předchozího roku, 

3) obec hradí závazky vyplývající z již uzavřených smluv, 

4) nebudou zahajovány žádné investiční akce, jejich příprava však bude pokračovat v 
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plánovaném rozsahu, investiční akce započaté v roce 2018 budou pokračovat, 

5) měsíční výdaje nesmí překročit 1/12 skutečného výdajů roku 2018, 

6) rozpočtové příjmy a výdaje uskutečněné v době rozpočtového provizoria se stávají 

příjmy a výdaji rozpočtu po jeho schválení, 

7) rozpočtové provizorium obce Ondřejov se schvaluje na období od 1. 1. 2019 do 31. 3. 

2019. 

 

Hlasování: 

Pro – 14 

Proti – 0 

Zdržel se -   0 

Rozpočtové provizorium bylo přijato. 

 

10. Osadní výbory 

Třemblat – návrhy přednesla Kateřina Preislerová Štolcová  

- Kateřina Preislerová Štolcová – předseda 

- Pác Martin 

- Pácová Jana 

- Nováková Ilona 

- Prosrová Monika 

 

Volba proběhne v lednu 2019 

 

Ondřejov – návrhy přednesl Martin Padevět a Jan Šafra 

- Borgula Jan 

- Chrástecký Jan 

- Vávra Jan 

- Hnízdová Lucie 

- Šafra Jan 

- Novotný Martin 

 

Volba proběhne v lednu 2019 

 

Turkovice – návrhy přednesl Josef Brabec 

- Seia Zachová – předseda 

- Srna František 

- Dvořáková Jana 

 

Hlasování: 

Pro – 13 

Proti – 0 

Zdržel se - 1 

Složení osadního výboru bylo schváleno. 

 

11. Územní plán 

V. Zámyslický informoval o průběhu společného jednání, nebyly zásadní připomínky. Veřejné 

jednání proběhne v Ondřejově v první polovině roku 2019. 

 

12. Diskuse a různé 

 

- David Kvapil informoval o přidělení dotace na kanalizaci v Turkovicích; podána žádost o 

stavební povolení; připravuje se výběrové řízení na zhotovitele;  



6 

 

- Region Jih – byl zvolen nový předseda – ukončení činnosti p. Zajíčkové;  

 

19:37 – přišla Romana Brilová 

 

 

• P. Borgula – představil se zastupitelům a nabídl svoji pomoc (pojítko mezi občany) 

  

• Martin Macháček, Martin Padevět a pan Borgula – chtějí vidět nové plány stavby školy 

  

• Josef Lanzendörfer – navrhuje, aby osadní výbory dostaly nějaké finance projedná rada 

 

• Martin Macháček – jak pokračuje přípojka vody od Padevětů k 3D-techu 

 

Odpověď: David Kvapil – 3D-tech pozastavil přípravu z důvodu jiné investice (hala), 

pokračovat chtějí později 

 

• Martin Macháček – reklamace poškozeného schodiště  

 

Odpověď: V. Zámyslický – reklamace odeslána, máme kontakty na certifikovanou laboratoř 

(rozbor betonu v případě sporu) 

 

Pavel Vávra – upozornil na možnost provedení opravy obcí dříve než proběhne reklamace 

stavby (z důvodu bezpečnosti), posléze opravu vyúčtovat firmě  

 

Borgula – dle jeho názoru se jedná o špatně provedený postup při míchání a manipulaci 

s betonem – oprava neboli nové schodiště bude cca za 60-70.000 Kč 

 

 

• Martin Padevět – co nového se projektuje (plánuje) 

 

Odpověď: David Kvapil – Zahradní – kanalizace; Na Babě – vodovod prodloužení; U 

Kampeličky  - oprava komunikace; Školní + náměstí – doplnění dešťové kanalizace; záměr: 

Turkovická, Hlavní, Třemblat – chodník 

 

Konec zasedání v 20:35 hod. 

 

 

 

 

         …………………………….. 

                     starosta obce 

 

 

  

 

Zapsal:   

 

 Ověřili: Kateřina Preislerová Štolcová 

 

 

                        Martin Macháček 


